

陳小芬

著作目錄

期刊論文

1. Jessica H.F. Chen and Jen-Ruei Fu (2015, Aug). IT Enabled Global Operations in the Textile Industry. *International Journal of Innovation in Management*, 3(1), 37-56. . 本人為第一作者、通訊作者。
2. Fu, JenRuei; Chen, Jessica (2015, Apr). Career Commitment of Information Technology Professionals: the Investment Model Perspective. *Information & Management*, 52(5), 537-549. SSCI.
3. Fu, J.R. and Chen, J.H.F. (2012, Dec). An Investigation of Factors That Influence Blog Advertising Effectiveness. *International Journal of Electronic Business Management*, 10(3), 194-203. (EI). NSC 101-2622-H-260-001-CC3.
4. Fu, J.R. and Chen, J.H.F. (2011, Nov). The Impact of Seller Expertise and a Refund Guarantee on Auction Outcome: Evidence from an Online Field Experiment of Camera Lens Market. *International Journal of Electronic Business Management*, 9(3), 187-195. (EI).
5. 陳小芬 (2016年12月) 。顧客永遠是對的嗎? —X Hotel的會員管理。 **Sun Yat-sen Management Review** , 24(4), 791-816. 。本人為第一作者、通訊作者。
6. 陳小芬, 傅振瑞 (2016年04月) 。水清無魚?由資訊系統促使的企業流程變革。 **管理評論** , 35(2), 79-94. (TSSCI) 。國科會: 99-2410-H-260-049-MY3. 本人為第一作者、通訊作者。
7. 陳小芬, 王孟涵 (2015年11月) 。工業電腦廠商供應鏈重整之探討—以H 公司為例。 **臺東大學綠色科學學刊** , 5(5), 57-83. 國科會: 99-2410-H-260-049-MY3. 本人為第一作者、通訊作者。
8. 楊書成、王凱、陳小芬、陳冠霖 (2011年03月) 。資訊服務業的營運模式變革—以博連資訊為例。 **中山管理評論** , 19卷第1期, 63-86. (TSSCI) 。

研討會論文

1. Jessica H.F. Chen, Jen-Ruei Fu, (2015, Dec). Creating Value by Object Hyperlinking along the Consumer Buying Decision Process in the IoT Era . The 15th International Conference on Electronic Business, , Hong Kong. MOST 104-2914-I-260-006-A1. 本人為第一作者、通訊作者。

2. Chen, Jessica H.F. (2013, Jan). Understanding IS Consulting Service from the Perspective of Service Science. International Conference on Innovation and Management 2013w, Sapporo, Japan. NSC 99-2410-H-260-049-MY3. 本人為第一作者、通訊作者.
3. Chen, Jessica H.F., Fu, JR (2012, Jul). Gaining Rent from Information Technology Sourcing Alliance: Inter-organization Learning and Control. International Conference on Innovation and Management (IAM2012), Republic of Palau. NSC 99-2410-H-260-049-MY3. 本人為第一作者、通訊作者.
4. Fu, J.R. and Chen, J.H.F. (2012, Jul). Investigating Factors That Influence Blog Advertising Effectiveness . International Conference on Innovation and Management (IAM2012), Republic of Palau.
5. Chen, Jessica H.F., Yeh, Justin (2011, Jul). The Struggle for Existence: A Case Study of Bottom-up Organization Change,” . International Conference on Innovation and Management (IAM2011, Malaysia. NSC 99-2410-H-260-049-MY3. 本人為第一作者、通訊作者.
6. 謝于萍，余采蓉，陳小芬（2013年12月）。行動通訊軟體於學生族群內人際關係影響之關聯性研究-以 LINE 為例。2013第十九屆IMP資訊管理暨實務研討會，台中，台灣。本人為通訊作者。
7. 陳小芬，林家敏，陳姝妤（2013年12月）。購物中心企業流程再造成功關鍵因素。2013第十九屆IMP資訊管理暨實務研討會。本人為第一作者、通訊作者。
8. 陳小芬、傅振瑞。（2012年11月）。lativ 米格國際－網路的正負傳染力量。管理評論第二屆管理個案研討會議，台北大學。本人為第一作者、通訊作者。
9. 陳小芬、吳鍾溢（2011年10月）。運彩弊案－運彩科技公司的危機處理。管理評論第一屆管理個案研討會議，台北大學。國科會：99-2410-H-260-049-MY3。本人為第一作者、通訊作者。
10. 陳小芬、楊博任（2011年05月）。數位內容網站創業探討－以一數位雜誌網站為例。2011臺灣商管與資訊研討會，台北大學。國科會：99-2410-H-260-049-MY3。本人為第一作者。